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Wniosek 

 

 Zwracam się z prośbą o usunięcie lub renowację słupków drogowych znajdujących się 

na ul. Mickiewicza. Stan tych słupków jest zły, szpecą one okolicę centrum miasta. Aktualnie 

znajduje się tam parking płatny, samochody parkują wzdłuż jezdni, zatem należałoby 

rozważyć, czy takie zabezpieczenie nadal jest potrzebne. Dodam, że słupki te przeszkadzają 

pasażerom w swobodnym otwieraniu drzwi samochodowych oraz  kierowcom w parkowaniu.                   

W załączeniu przekazuję zdjęcia obrazujące w/w elementy infrastruktury drogowej.   
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